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Abstract (en)
Device for registering prints made by a thermal transfer printer (1,3), characterised in that it consists of the film (6) carrying the ink transferred after
its passage under the heating points of the printing head (1,3) and of a drum (8) for winding this film, comprising means (16) for coupling it to a
motor member (21) synchronised with the motor member (12) for driving the support (4) to be printed. <IMAGE>

Abstract (fr)
Dispositif d'enregistrement des impressions réalisées par une imprimante thermique (1,3) par transfert caractérisé en ce qu'il est constitué par le
film (6) porteur de l'encre transférée après son passage sous les points chauffants de la tête (1,3) d'impression et par un tambour (8) d'enroulement
de ce film comportant des moyens (16) pour son accouplement à un organe moteur (21) synchronisé avec l'organe moteur (12) d'entraînement du
support (4) à imprimer. <IMAGE>
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